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Tarnobrzeskiego 

 

 

Protokół Nr 30  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  7  listopada   2017 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krzysztof Pitra – Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

4. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :  Skarbnik Powiatu – Elżbieta Wojciechowska,    

Sekretarz Powiatu – Kazimierz Błasiak. 

Posiedzenie prowadził Starosta Paweł Bartoszek wg nast. porządku.  

Porządek posiedzenia: 

1. Zmiany w budżecie Powiatu na 2017 r. 

2.  Prace nad projektem uchwały budżetowej Powiatu Tarnobrzeskiego na 2018 r. 

3.  Rozpatrzenie wniosku wójta Gminy Grębów z dnia  12. 09. 2017 r. w sprawie   

częściowego zwolnienia  z opłat komunikacyjnych w związku z wprowadzeniem nazw 

ulic w m. Stale.   

4. Uchwała Zarządu  w sprawie powołania  Komisji Egzaminacyjnej do przeprowadzenia  

postępowania egzaminacyjnego  na stopień nauczyciela  mianowanego. 

5. Wniosek Zespołu Szkół w Gorzycach do Narodowego Programu Rozwoju 

Czytelnictwa.  

6. Sprawy różne. 

 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia projekty uchwał Zarządu Powiatu 

w sprawie zmiany budżetu Powiatu na 2017 r.    Po dyskusji Zarząd kolejno przyjmuje uchwały.  

Oznaczone Nr 30/127 i 30/128 stanowią załączniki do niniejszego protokołu. Skarbnik Powiatu 

zreferowała stan prac nad projektem uchwały budżetowej Powiatu na 2018 r.  Stwierdziła, że 

w odniesieniu do dochodów  to pole manewru jest ograniczone. Po analizie  wniosków 

jednostek organizacyjnych proponuje, aby z planu finansowego ZS w Gorzycach „zdjąć” 51 

tys. zł , ZS Nr 2  - 50 tys. zł  i ZS Nr 1 – 21 tys. Uzyskaną  kwotę proponuje się przeznaczyć 
dla Szpitala Powiatowego  na wniesienie wkładu własnego do projektu budowy Oddziału 

Intensywnej Terapii. Zarząd zaakceptował przeniesienie środków.  Prace nad  projektem 

uchwały budżetowej i WPF na lata 2018 – 2028 będą  kontynuowane. Przyjęcie tych 

dokumentów zaplanowano na 14 listopada 2017 r. Członek Zarządu  K. Kozieja opuszcza 

posiedzenie Zarządu  z przyczyn usprawiedliwionych.  

Rozpatrzono wniosek wójta Gminy Grębów  z dnia  12 .09. 2017 r. w sprawie  częściowego 

zwolnienia z opłat komunikacyjnych w związku z wprowadzeniem nazw ulic w m. Stale. 

Sekretarz Powiatu przedstawił możliwe skutki finansowe dla budżetu Powiatu w 2018 r. Zarząd 

przychylił się do wniosku i przyjął projekt stosownej uchwały Rady Powiatu. 



Przyjęto uchwałę Zarządu w sprawie powołania Komisji Egzaminacyjnej  do przeprowadzenia 

postępowania egzaminacyjnego  nauczycielki teoretycznych i  praktycznych przedmiotów 

zawodowych w Zespole  Szkół Nr 2. W Nowej Dębie  ubiegającej się o awans na stopień 
nauczyciela mianowanego. Uchwała Nr 30/129/2017 stanowi  załącznik do niniejszego 

protokołu. Rozpatrzono wniosek Zespołu Szkół w Gorzycach w sprawie złożenia dokumentów 

do Narodowego  Programu Rozwoju Czytelnictwa. Zarząd wyraził zgodę  pod warunkiem 

zgromadzenia wkładu własnego przez ZS we własnym zakresie. 

 

Sprawy różne 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Na wniosek z dnia  30.10. 2017 r. Tarnobrzeskiego Domu Kultury na organizację  XL 

– barbórkowej Dramy teatralnej przeznaczono kwotę 2 500 zł.  ( brutto) Kwota może 

zostać wykorzystana na zakup usług związanych  z organizacją XL – Barbórkowej 

Dramy Teatralnej. 

2.  Na wniosek Stowarzyszenia Inżynierów  i Techników  Górnictwa Zarząd Oddziału w 

Tarnobrzegu  z dnia 10. 10 2017 r.  na organizacje   cyklicznego  Spotkania Górniczego 

przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto). Kwota może zostać wykorzystana na  zakup 

usług związanych z organizacja przedsięwzięcia. 

3. Na wniosek Szkoły Podstawowej im. Hrabiego Stanisława Tarnowskiego w 

Tarnowskiej Woli przeznaczono  kwotę  500 zł  na zakup usług związanych z 

organizacją III Ogniska Patriotycznego w dniu 11 listopada 2017 r.  z okazji 

Narodowego Święta Niepodległości. 

4. Dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Tarnowskiej Woli przeznaczono kwotę 500 zł 

(brutto) na zakup serwisu obiadowego wykorzystywanego podczas organizacji 

oficjalnych uroczystości. 

5. Na wniosek z dnia 6 listopada 2017 r.  przeznaczono kwotę  1 000 zł (brutto)  na  

dofinansowanie kosztów organizacji „X Turnieju Karate KYOKUSHIN” 

organizowanego przez Gorzycki Klub Karate KYOKUSHIN.  Kwota może zostać 
wykorzystana na zakup nagród  rzeczowych i pucharów. 

6. . Rozpatrzono pismo  w sprawie  zmiany kryterium wynajmu w okresie jesienno – 

zimowym  sal gimnastycznych w Zespołach Szkół prowadzonych przez Powiat w 

Nowej Dębie dla środowiska tenisowego.  Zarząd podtrzymał swoje stanowisko 

dotyczące  wysokości najmu wynikające z kalkulacji kosztów związanych z 

utrzymaniem sal.  

 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie  Zarządu Powiatu w dniu 7 

listopada   2017 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 


